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OR-RM.0012.3.24.2020 

 

Protokół Nr 5/20 

z posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 19 sierpnia 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Maciej Szlagowski  o godzinie 8.10 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Nieobecny członek komisji Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 4 członków komisji. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Maciej Szlagowski przedstawił porządek obrad, do którego 

wprowadzono zmiany.  

Punkt 2i) jako punkt 4 a punkt 2l) jako 2c). 

 

Członkowie 4 głosami „za” przyjęli zmieniony porządek posiedzenia komisji. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wydanie przez Komisję opinii w sprawie: 

a. wniosku dotyczącego zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 233 położonej w m. Gościeradz, gm. Koronowo. 
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b. wniosku dotyczącego sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 266/2 położonej w m. Wtelno, gm. Koronowo 

celem poszerzenia istniejącego cmentarza. 

c. rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 249/31 położonej w m. Samociążek, gm. 

Koronowo. 

d. wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 1846/26 poł. w 

Koronowie,  

e. wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 1028/123 poł. w 

Koronowie,  

f. wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 734/47 i 734/48 poł. w 

Koronowie,  

g. wniosek o wydanie opinii w przedmiocie postawienie wiaty garażowej na 

dzierżawionej działce na cele warzywne 1120/15  poł. w Koronowie, 

h. wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy części działki  poł. 153/22 w 

Koronowie 

i. wniosek o wydanie opinii w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Mąkowarsko. 

j. wniosek o wyrażenie zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Koronowo działki  

nr 94/38 o pow. 0,0673 ha położonej w Tryszczynie przeznaczonej pod budowę 

dróg publicznych  

k. wniosek o wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Koronowo działek nr: 134/3 

o pow. 0,2392 ha i 134/5 o pow. 0,0180 ha położonych w Koronowie 

przeznaczonych na ulicę lokalną. 

3. Wizytacja realizowanych inwestycji drogowych wraz z oceną utrzymania stanu 

wybranych dróg gminnych. 

4. Sprawy bieżące dot. gospodarki odpadami komunalnymi. 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

6. Sprawy bieżące komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Członkowie komisji zadecydowali, że będą wizytowali drogę Glinki – Cierplewo. 
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Ad.3. 

Komisja udała się na wizytację o godz. 8:30. Członkowie Komisji wrócili z wizytacji o godz. 

10:00. 

Ad.2. 

Wydanie przez komisję opinii w sprawie: 

2a) wniosku dotyczącego zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 233 położonej w m. Gościeradz, gm. Koronowo. 

 

W tej sprawie do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie wpłynęło pismo od 

zainteresowanego Pana A.K., które przekazano do zapoznania się członkom Komisji. 

 

Opinia Komisji – negatywna, jednogłośnie 4 głosy „za” opinią negatywną. 

 

2b) wniosku dotyczącego sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 266/2 położonej w m. Wtelno, gm. Koronowo 

celem poszerzenia istniejącego cmentarza. 

 

Opinia Komisji przesunięta w czasie, do czasu uzyskania wszelkiej informacji na w/w 

temat. 

 

2c) rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr ewid. 249/31 położonej w m. Samociążek, gm. 

Koronowo. 

 

Opinia Komisji – negatywna, jednogłośnie 4 głosy „za” opinią negatywną. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił Przewodniczący Komisji radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 

3-ch członków Komisji. Przewodniczenie posiedzenia Komisji przejął Zastępca 

Przewodniczącego radny Pan Bogusław Guziński. 
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2d) wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 1846/26 poł. w 

Koronowie. 

Opinia Komisji – pozytywna, 3 głosy „za” opinią pozytywną. 

 

2e) wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 1028/123 poł. w 

Koronowie. 

Opinia Komisji – pozytywna, 3 głosy „za” opinią pozytywną. 

 

2f) wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy działki 734/47 i 734/48 poł. w 

Koronowie. 

Opinia Komisji – negatywna, 3 głosy „za” opinią negatywną. 

 

 2g) wniosek o wydanie opinii w przedmiocie postawienie wiaty garażowej na 

dzierżawionej działce na cele warzywne 1120/15  poł. w Koronowie. 

Opinia Komisji – negatywna, 3 głosy „za” opinią negatywną. 

 

2h) wniosek o wydanie opinii w przedmiocie dzierżawy części działki  poł. 153/22 w 

Koronowie. 

 

Na posiedzenie Komisji wrócił radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 4 członków Komisji. 

 

Opinia Komisji – negatywna, 4 głosy „za” opinią negatywną. 

 

Przewodniczący Komisji radny Pan Maciej Szlagowski objął przewodniczenie posiedzenia 

Komisji. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat , poprosiła o zdjęcie punktu 2i) z posiedzenia Komisji z uwagi na to, że jest 

to projekt uchwały na posiedzenie sesji w dniu 26 sierpnia 2020r., który dotyczy nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Mąkowarsko. 
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2j) wniosek o wyrażenie zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Koronowo działki  nr 

94/38 o pow. 0,0673 ha położonej w Tryszczynie przeznaczonej pod budowę dróg 

publicznych.  

Opinia Komisji – Pozytywna, 4 głosy „za” opinią. pozytywną. 

2k) wniosek o wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Koronowo działek nr: 134/3 o 

pow. 0,2392 ha i 134/5 o pow. 0,0180 ha położonych w Koronowie przeznaczonych na 

ulicę lokalną. 

Opinia Komisji – Pozytywna, 4 głosy „za” opinią. pozytywną. 

4.Sprawy bieżące dot. gospodarki odpadami komunalnymi. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani 

Angelika Walat – Gmina przymierza się do zmiany Regulaminu utrzymania czystości. 

Chcemy wprowadzić frakcję odpadów tzw. kuchennych. 

Pani Monika Miklasz z Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej 

przedstawiła informację dotyczącą komunalizacji dróg w gminie. 

Załącznik Nr 2 do Protokołu. 

5.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Ad.27 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira Polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 2 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.28 Przewodnicząca Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira Polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

. 

 

Członkowie Komisji 2 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.29 Przewodnicząca Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira Polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

. 
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Członkowie Komisji 2 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Pan Artur Koper. Obecnych 3 członków Komisji. 

 

c.d. 5.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Ad.26 Pani Monika Miklasz, pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 1127/5 położoną w 

Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

Na posiedzenie Komisji wrócił radny Pan Artur Koper. Obecnych 4 członków Komisji. 

 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.25 Pani Monika Miklasz, pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 

położonej w Koronowie. 

 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.17 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Mąkowarsko. 

 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Ad.18 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.24 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Koronowie Sp. z o.o. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym  się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.14 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.15 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.21 Dyrektor Żłobka Samorządowego we Wtelnie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego we Wtelnie. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.22 Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego w 
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Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach  

 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

  

Posiedzenie Komisji opuścił radny Pan Bogusław Guziński. Obecnych 3 członków Komisji. 

 

Ad.12 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu 

położonego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.13 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

 

Członkowie Komisji 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.20 Dyrektor M-GZE w Koronowie Pani Ewa Chytła przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie  określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 

2020/2021. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.10 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.11 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 
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Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

Ad.23 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Jasło. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Sprawy bieżące komisji. 

Wniosek Komisji: 

 

Wprowadzenie na posiedzenie Komisji w miesiącu wrześniu br. rozpatrzenia wniosku o 

wydzielenie i umożliwienie wykupu działki o powierzchni ok. 320 m.kw. wydzielonej z działki 

123/45 w Wierzchucinie Królewskim.  

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie Komisji o godz. 15:45 

 

 

Protokół sporządziła            Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                          /- /  Maciej Szlagowski 

 

  


